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مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب خراسان رضوی خبرداد: 
 توقف عملیات بازسازی خط انتقال آب از مه ولات 

به تربت حیدریه 
پروژه دومی برای انتقال آب از مه ولات به تربت حیدریه درکارنیست

عرفانیان - مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان از 
توقف عملیات بازسازی خط انتقال آب از مه ولات به 
تربت حیدریه خبرداد وگفت : پروژه دومی برای انتقال 
آب از مه ولات به تربت حیدریه در کار نیست و بازسازی 
خط قدیمی  نیز پس از توجیه و قانع شدن مردم  منطقه 

ومسئولان انجام می شود.
به گزارش خراسان، درپی اعتراض تعدادی از اهالی 
منطقه فیض آباد مرکز شهرستان مه ولات که از اجرای 
پروژه خط دوم انتقال آب از مه ولات به تربت حیدریه 
ــرده بــودنــد، مهندس اسماعیلیان،  ــلام نگرانی ک اع
مدیرعامل  شرکت آب وفاضلاب استان به خراسان گفت 
: پروژه خط دوم انتقال آب از مه ولات به تربت حیدریه 
درکارنیست و آن چه به عنوان شبهه  برای اهالی منطقه 

مه ولات به وجود آمده است، بازسازی و جابه جایی لوله 
های قدیمی خط انتقال آب در حد دو تا سه کیلومتر از 

مسیر خط لوله است.
اسماعیلیان افــزود:  هیچ گونه پــروژه خط انتقال آب 
دومی از مه ولات به تربت حیدریه درکار نیست و خط 
اول نیز سال ها قبل افتتاح وبهره برداری شده وباتوجه 
به این که  قسمتی ازمسیر نیازمند بازسازی و تعمیر 
بوده است در حدود دو تا سه کیلومتر از مسیر جابه جایی 
لوله ها وبازسازی انجام می شد که  همان  هم  فعلا  
متوقف  شده است تا نگرانی مردم ومسئولان منطقه 
برطرف شود وپس از توجیه و قانع شدن مردم  منطقه 
ومسئولان  امکان  شروع  مجدد بازسازی خط  انتقال 

آب وجود دارد .

دو شنبه 7خرداد1397.  12  رمضان 1439.  شماره  19830   

اژه ای از درخواست 3 قوه خبرداد: 
ورود ویژه وزارت اطلاعات به شناسایی اموال صاحبان 

مؤسسات مالی 
مردم اجازه سوءاستفاده از اعتراضات به حق خود را ندهند 

هادی محمدی – سخنگوی قوه قضاییه در حالی در میانه 
ماه مبارک رمضان نشست خبری خود را برگزار کرد  که 
ماجرای تخریب ویلای رحمانی فضلی، شایعاتی در باره 
شکنجه و به کما رفتن بقایی و مشایی ، وضعیت اموال 
خاوری و موسسات مالی غیر مجاز، پرونده دو تابعیتی ها و 
فیلترینگ تلگرام از جمله مسائلی بودند که در این نشست 

خبری مطرح شدند.
ــلام والمسلمین  ــ ــزارش خــراســان حــجــت الاس ــ ــه گ ب
غلامحسین محسنی اژه ای در صد و بیست و هفتمین 
نشست خبری خود، در پاسخ به سوالی درباره تجمعاتی 
که برخی مردم و صنوف برای رساندن صدای اعتراض 
شان به مسئولان برگزار می کنند گفت :اعتراض هیچ 
اشکالی ندارد اما برگزار کنندگان مراقب فرصت طلبان 
و افراد تروریست و ضدانقلاب باشند و مردم نیز  اجازه 

سوءاستفاده از اعتراضات به حق خود را ندهند.
معاون اول قوه قضاییه در پاسخ به سوالی مبنی بر شکنجه و 
به کما رفتن مشایی و بقایی گفت:  آقایان بقایی و مشایی  هر 
دو بازداشت هستند. شکنجه و به کما رفتن آن ها به هیچ 

وجه صحت ندارد. 

توضیحات اژه ای درباره تخریب ویلای وزیر کشور	 
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوال دیگری درباره 
تخریب ویلا در کرج و ادعای این که یکی از ویلاهای تخریب 
شده منتسب به رحمانی فضلی است ، تصریح کرد: این 
که می گویید برای تخریب، تاخیر وجود داشته است، نیاز 
به توضیح دارد. بین بخش ها، دهیاری ها، شورای شهر، 
شهرداری و ... برای صدور مجوز اختلاف وجود دارد. 
این ها تا دعواها را رفع کنند، ساختمان ها ساخته شده 
است.وی افزود: فرض کنید اعلام شود ساختمانی خارج 
از محدوده است یا سوال شود که آیا ساختمان مجوز دارد 
یا نه؟ ممکن است این اختلاف از ناحیه مجری و منابع 
طبیعی صورت گیرد. از طرفی ممکن است اخطار داده 
نشده باشد، این هم تخلف است. گاهی داخل ساختمان 
وسیله است که در این صورت باید حتما اخطار و اطلاع 
داده شود، اگر بدون اخطار تخریب صورت گیرد، صحیح 

نیست.

خبر خوب برای سپرده گذاران موسسه ثامن الحجج	 
وی همچنین دربــاره پیگیری موضوع موسسات مالی  
گفت : با جدیت زیاد شناسایی اموال ادامه دارد. برخی 
مؤسسات تا 100 میلیون و برخی نیز تا 200 میلیون 
ــد. در مؤسسه  تــومــان بــه ســپــرده گــذاران خــود داده ان
ثامن الحجج تا 10 روز آینده، تا 300 میلیون تومان به 
سپرده گذاران پرداخت می شود. تدبیری صورت گرفته 
که ظرف چند هفته آینده، مبلغ قابل توجه دیگری به همه 

سپرده گذاران این مؤسسات داده شود. 

سخنگوی قوه  قضاییه ادامه داد: برای تسریع محاکمه 
متهمان نیز تلاش شده است اما مسئله مهم تر، شناسایی 
اموال است زیرا صرف محاکمه برای مردم پول نمی شود. 
نمایندگان سه قوه از وزارت اطلاعات درخواست کردند 
که برای شناسایی و ردیابی امــوال صاحبان سهام این 

مؤسسات یک اقدام ویژه داشته باشند.

وضعیت حساب سلبریتی ها برای کمک به زلزله 	 
زدگان چه می شود ؟

وی در پاسخ به سوالی  مبنی بر ایــن که بعد از زلزله 
کرمانشاه برخی افراد مشهور شماره حساب برای کمک 
به زلزله زدگان اعلام کردند و وجود شائبه سوءاستفاده 
از این پول ها، گفت: این کاملا یک بحث مردمی است. 
اما اگر برای کار خاص مثل زلزله غرب کشور افرادی 
شماره حساب اعلام کردند و مدتی گذشت و هیچ اقدامی 
نکردند، طبیعی است که این جا هم دادستان می تواند 
ــرود بررسی و تعقیب کند همچنان که در سه شهر  ب
دادستان ها خواستار گزارش کار این افراد شده اند و خود 

مردم هم می توانند مدعی شوند. 

واکنش به آمار تلگرامی وزیر ارتباطات	 
اژه ای در پاسخ به سوال دیگری درباره اظهار نظر وزیر 
ارتباطات مبنی بر این که از میان ۴0 میلیون مخاطب 
تلگرام تنها یک میلیون نفر از تلگرام خارج شده اند و بقیه از 
طریق فیلتر شکن استفاه می کنند، آیا قوه قضاییه تصمیم 
دقیقی در خصوص فیلتر تلگرام داشته است؟ بیان کرد: 
این رقمی که گفتید صحیح نیست. امروز از دبیر شورای 
عالی فضای مجازی دربــاره این موضوع سوال کردم و 
ایشان گفتند رقم بیشتری در این زمینه وجود دارد. ۴0 

درصد از افراد از این پیام رسان استفاده نمی کنند. 

پاسخ به اظهارات کلانتری	 
محسنی اژه ای در پاسخ به سوالی درباره اظهارات اخیر 
کلانتری رئیس سازمان محیط زیست در خصوص کاوه 
مدنی و برخی متهمان این پرونده که گفته بود اتهامشان 
جاسوسی نیست، گفت: این اظهارات ممکن است این 
شائبه را ایجاد کند که این افراد این طور حرف می زنند 
تا فردا چیزی متوجه شان نشود. من از کسی که آقای 
کلانتری از قول او گفته بود، پرسیدم که گفت مطلقا چنین 
نیست و من فقط از دو نفر یعنی وزیر اطلاعات و سازمان 

اطلاعات سپاه نقل قول کردم.
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به این ســوال که گفته 
می شود رفع حصر با نظر شورای عالی امنیت ملی است، 
نظر رئیس قوه به عنوان عضوی از این شورا چیست؟ گفت: 
هنوز جلسه این شورا تشکیل نشده است و اگر جلسه شورا 

تشکیل شد، اعضا نظر می دهند و تصمیم می گیرند.

تکمیل ریل گذاری ۶۶ کیلومتر از خط آهن 

خواف -هرات درداخل خاک افغانستان

سرپرست حوزه امور اقتصادی و سرمایه گــذاری معاونت 
هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری خراسان 
رضوی گفت : ریل گــذاری 66 کیلومتر از مسیر خط آهن 
 خواف – هرات در داخل خاک افغانستان به انجام رسید. 
 علی رسولیان در جلسه شورای سامان دهی مبادی مرزی و 
کمیته اقتصاد مرز استان بااشاره به  این که تا ایستگاه "جنو" 
در داخل افغانستان  ریل گذاری خط آهن به انجام رسیده 
است ، افزود : تا کنون در مجموع اجرا و ریل گذاری بیش 
از 136 کیلومتر از این خط آهن انجام و 70 کیلومتر آن در 
داخــل خاک ایــران از مدت ها قبل تکمیل و بهره بــرداری 
ــه مسیر در افغانستان در دســت انجام است.  شــده و ادام

ــور افــغــانــســتــان  ــش ــان کـــرد : بـــه درخـــواســـت ک ــی  وی ب
ــط آهـــن و محور  ــا از طــریــق ایـــن خ ــاره ــوع حمل ب ــوض م
ــت . ــ ــت پــیــگــیــری اس ــ ــدن مــســیــر در دس ــ  تـــرانـــزیـــت ش

ــرار دســتــگــاه  ــق ــت ــال اس  وی افـــــزود: هــم اکــنــون در حـ
ــا و امــکــانــات لازم و تامین زیــرســاخــت هـــای مربوط  ه
ــن هــســتــیــم . ــ ــط آه ــن خـ ــ ــرای بـــهـــره بـــــــرداری از ای ــ  بـ

 وی ابراز امیدواری کرد : به زودی این مسیر تا ایستگاه جنو با 
حضور مسئولان دو کشور بهره برداری شود.

عراقچی: اگر احساس کنیم مذاکرات اروپا فرسایشی شده، 
دیگر مذاکره نمی کنیم 

چنـد مقـام کشـورمان خطـاب بـه اروپایـی هـا هشـدار 
دادنـد کـه اگـر منافـع ایـران تضمیـن نشـود ایـران هـم 
از برجـام خارج مـی شـود. از جمله دیـروز سـید عباس 
عراقچـی معـاون وزارت خارجـه در جمـع خبرنـگاران 
گفت: جمهوری اسـلامی ایـران هنـوز تصمیـم نگرفته 
که آیـا در برجـام باقـی می ماند یا خیـر و تصمیـم گیری 
در ایـن زمینـه منـوط بـه مذاکـرات چنـد هفتـه آینـده 
اسـت که بـا اعضـای حاضـر برجـام خواهیم داشـت. به 
گـزارش خانـه ملـت، وی در پاسـخ به این سـوال کـه آیا 
وزارت کشـور اقدامـی بـرای جلوگیـری از فرسایشـی 
شدن مذاکرات خواهد داشـت؟ افزود: مسلما وزارت 
خارجـه منافـع ملـت ایـران را در نظـر می گیـرد و اگـر 
احسـاس کنیـم کـه مذاکـرات بـه سـمت فرسایشـی 
شـدن مـی رود یـا وقـت تلـف کـردن اسـت، طبیعتـا 
بـه مذاکـرات ادامـه نخواهیـم داد. وی خاطرنشـان 
کـرد: تا زمانـی کـه احسـاس کنیـم مذاکرات در مسـیر 
مناسـبی حرکـت می کنـد و محـدوده زمانـی ایـران را 

رعایـت می کننـد، بـه مذاکـرات ادامـه می دهیـم.

کمالوندی: خـودروی غنی سـازی در فـردو آمـاده 	 
حرکت اسـت

همزمـان سـخنگوی سـازمان انـرژی اتمـی بـا بیـان 
ایـن کـه خـودروی غنی سـازی در فـردو آمـاده حرکـت 
اسـت، در خصـوص آمادگـی سـازمان انـرژی اتمـی در 
صـورت تعلـل اروپایی ها در پاسـخ بـه مطالبـات ایران، 
20 درصـد را ظـرف  گفـت: می توانیـم غنی سـازی 
دو تـا سـه روز آغـاز کنیـم. کمالونـدی در گفـت و گـو بـا 
فـارس بـا اشـاره بـه بیانـات اخیـر رهبـر انقـلاب بیـان 
کرد: مـا این آمادگـی را داریـم و در این زمینه جلسـات 
زیـادی برگـزار شـده و ایـن مـوارد بـا همـه متخصصـان 
و مسـئولان مـورد بررسـی قـرار گرفتـه اسـت. وی در 
ارزیابـی تصمیـم احتمالـی اروپـا درباره برجـام، ضمن 
تأکیـد بـر ایـن کـه اروپایی هـا تـا الان نشـان داده انـد 
کـه اراده سیاسـی دارنـد، گفـت: مـا نبایـد فرامـوش 
کنیـم کـه منافـع اروپـا بـا آمریـکا گـره خـورده و بـه 
لحـاظ امنیتـی بـه ناتـو نیـاز دارنـد و در مسـائل دیگـر 

نیـز مجبورنـد بـا آمریـکا رابطـه نزدیـک داشـته باشـند.

هشدار شمخانی به اروپا	 
در همیـن حـال شـمخانی دبیـر شـورای عالـی امنیـت 
ملـی کشـورمان تأکیـد کـرد اگـر اروپـا می خواهـد بـه 
برجـام حیات تـازه ببخشـد بایـد تعهـدات کاملـی را که 
در توافـق بـه ایـران داده شـده تضمیـن کنـد، امـا اگـر 
نتوانـد یـا نخواهـد مـا هـم تعهـدی بـه تـداوم حضـور در 
برجام نداریم و سیاسـت های مسـتقل خـود را پیگیری 

مـی کنیـم.

اروپایی ها با ترامـپ همراهی نکردند	 
شـمخانی در گفـت وگـو بـا تلویزیـون الجزیـره قطـر 
بـا اشـاره بـه ایـن کـه اروپایـی هـا بـا ترامـپ همراهـی 
نکردنـد، ادامـه داد: ترامـپ وقتـی از برجـام خـارج 
شـد انتظـار داشـت کـه سـه رخـداد بـه وقـوع بپیونـدد. 
یکی ایـن که اروپایـی ها به سـرعت بـا آمریـکا همراهی 
آمریـکا  بـه  هـم  کشـورها  بقیـه  کـه  ایـن  دوم  کننـد، 
بپیوندنـد و در نهایـت مـردم آمریـکا از اقدامـات او 
حمایـت کننـد. امـا شـرایط پدیـد آمـده پـس از خـروج 
آمریـکا از برجـام باعـث شـد کـه ترامـپ در سـه بـرآورد 

مـد نظـرش نـاکام باشـد و بـا شکسـت مواجـه شـود.

موضع متفاوت لهسـتان در حمایت از آمریکا	 
همزمـان صـدای متفاوتـی بیـن کشـورهای اروپایـی 
بلنـد شـده و سـران لهسـتانی در اظهارنظـری تـازه، 
اعـلام کرده انـد کـه تمایـل دارنـد از موضع آمریـکا 
دفـاع کنند. به گـزارش فـارس، »ماتئـوس موراویکی« 
نخسـت وزیر لهسـتان اعـلام کـرد که ورشـو قصـد دارد 
تـا در زمینـه تنـش اخیـر میـان آمریـکا و اروپـا دربـاره 
برنامـه هسـته ای ایـران، نقـش کشـور میانجـی و پـل 
ارتباطـی را داشـته باشـد. ایـن موضـع لهسـتان در 
حالـی اسـت کـه ورشـو عـلاوه بـر ایـن مـورد، در مـوارد 
متعـددی بـا بروکسـل اختـلاف دارد کـه موضع گیـری 
ایـن کشـور در سیاسـت هـای مهاجرتـی و اصلاحـات 
اخیـر در زمینـه مسـائل قضایـی از این دسـت هسـتند.

مرکز افتای ریاست جمهوری بررسی کرد 

 ۱۰۰ کشور هدف حمله بدافزار
" VPN فیلتر" 

گروه دانش وفناوری -مرکز مدیریت راهبردی افتای 
 »VPNFilter« ریاست جمهوری با بررسی بدافزار مخرب
که تاکنون در بیش از ۵۴ کشور  ۵00 هزار قربانی گرفته 
است، اعلام کرد که 100 کشور هدف حمله این نرم افزار 
مخرب هستند.به گزارش مهر، مرکز مدیریت راهبردی 
امنیت فضای تولید و تبادل اطلاعات ریاست جمهوری با 
اشاره به گزارش منتشر شده توسط Cisco Talos، اعلام 
کرد که بدافزار جدید »وی پی ان فیلتر« با ویژگی های 
 ) IoT( منحصر به فرد دستگاه ها و روترهای اینترنت اشیا
را هدف می گیرد. طبق اعلام سیسکو، تحقیقات صورت 
گرفته روی این بدافزار هنوز به پایان نرسیده اما به دلیل 
مخاطرات تاثیرگذار این بدافزار، یافته های کنونی به 
صورت عمومی به اشتراک گذاشته شده است تا دستگاه ها 
و قربانیان تحت تاثیر قرار گرفته بتوانند محافظت ها و 
اقدامات لازم را انجام دهند.طبق تحقیقات صورت گرفته، 
کدهای این بدافزار با بدافزار BlackEnergy که حملات 
گسترده ای را روی دستگاه های مستقر در کشور اوکراین 
انجام داده است، همپوشانی و اشتراک دارد. هم اکنون 
نیز، بدافزار VPNFilter به سرعت در حال انتشار در کشور 
اوکراین است و همچنین از یک سرور )C&C )C2 مستقر 
در این کشور بهره می برد.بر اساس گزارش های ارائه شده، 
وسعت حملات و قابلیت های این بدافزار نگران کننده 
است. به طور کلی تخمین زده می شود که حداقل ۵00 
هــزار دستگاه در ۵۴ کشور مختلف آلــوده شده اند.این 
ــد کــه تــاکــنــون، دستگاه های  تحقیقات نــشــان مــی ده
Linksys، MikroTik، NETGEAR، تجهیزات شبکه ای 
دفاتر کوچک و منازل )SOHO )TP-Link و دستگاه های 
ذخیره سازی متصل به شبکه )NAS )QNAP هدف این 
بدافزار بوده اند. با توجه به تحقیقات فعلی سیسکو، هیچ 
دستگاهی از شرکت های دیگر از جمله سیسکو تاکنون 

توسط VPNFilter آلوده نشده اند.

 خداداد عزیزی: مشکی پوشان
 منحل می شود! 

پیروز-" خداداد عزیزی" درباره  وضعیت تیم مشکی پوشان 
گفت:» از وضعیت باشگاه بی خبر هستم، نمی دانم مدیران 
باشگاه کجا هستند. مدت زیادی است که از این باشگاه 
کنار کشیده ام و دیگر با آن ها نیستم.« به گزارش فارس،او 
درباره تشکیل کمیته فنی باشگاه هم گفت:» کمیته فنی 
کجا بوده است؟ مدیران باشگاه  یک قراری با من داشتند و 
تعهدی داده بودند که به آن عمل نکردند و من هم از باشگاه 
کنار کشیدم. هم اکنون نیز همه چیز روی هواست.« او 
افزود:» از هفت سال پیش مدیران باشگاه مشکی پوشان 
برای این تیم هزینه کردند، ولی حالا دیگر کفگیرشان به 
ته دیگ خورده است و پولی در بساط ندارند.  کلا داستان 

فوتبال ما به این شکل است و درست شدنی هم نیست.

براساس آخرین آمار؛ 

تعداد کانال های فعال در تلگرام نصف شد 

گروه دانش وفناوری -معاون مرکز ملی فضای مجازی 
گفت: تعداد بازدیدهای تلگرام تا 2۸ اردیبهشت از حدود 
2.۵ میلیارد به کمتر از یک میلیارد و تعداد کانال های فعال 
در این پیام رسان از ۵30 هزار به 277 هزار کانال رسید. به 
گزارش  مهر  عباس آسوشه با بیان این که انحصار تلگرام در 
کشور براساس اعداد و ارقام شکسته شده است، افزود: بعضی 
ها اصرار دارند که کشور را به قبل برگردانند. ما معتقدیم 
اتفاقی که افتاد نشان دهنده این است که برگشتی در کار 
نخواهد بود.معاون مرکز ملی فضای مجازی با اشاره به کاهش 
60درصدی بازدیدهای تلگرام  ادامه داد: اتفاقی که افتاده 
است، نشان می دهد تعداد بازدیدهای تلگرام از آخر فروردین 
تا 2۸ اردیبهشت، از حدود 2.۵ میلیارد بازدید به کمتر از یک 
میلیارد رسیده که به معنای کاهش 60 درصدی بازدید است. 
همچنین تعداد کانال های فعال در تلگرام ۵30 هزار بوده 
که بر اساس آمار و ارقام پژوهشگاه پیام رسان و شبکه های 
اجتماعی دانشگاه تهران در این بازه دوماهه به کمتر از 277 
هزار کانال رسیده است.به گفته وی، تعداد مطالب تولید شده 
از 100 هزار مطلب به کمتر از 7۵ هزار مطلب تولیدی رسیده 
که همه این موارد نشان دهنده این است که انحصارشکنی 
اتفاق افتاده و ما به شرایط قبل بازنخواهیم گشت.وی گفت: 
در مدت زمان کوتاهی که پیام رسان های داخلی شروع به 
فعالیت کردند، حدود 2۵ میلیون کاربر در این پیام رسان ها 
ثبت نام کرده اند و بیش از ۹ میلیون و 200 هزار کاربر نیز فعال 
هستند.پیام رسان های داخلی به همت متخصصان جوان 
داخلی در مدت دو ماه به حدود 10 میلیون کاربر فعال دست 
یافتند که این کار بسیار شگرفی است، در حالی که تلگرام در 
دو سال اول به همین تعداد کاربر فعال رسیده بود. بنابراین 
اگر امکانات لازم در اختیار پیام رسان های داخلی قرار بگیرد، 
می توانند بیش از پیش خود را نشان دهند و نیاز مردم کشور 
را برآورده کنند.آسوشه بیان کرد: مرکز ملی فضای مجازی 
کشور ارزیابی دقیق تر پیام رسان های داخلی را در مرحله دوم 
شروع کرده است تا مطمئن شویم پیام رسان های داخلی ما 
قادر به پاسخ گویی به بیش از ۵0 تا 60 میلیون کاربر هستند .


